
Styrereferat TRSO 

Dato: 13/3-2024 

Deltakere: Tommy, Jan Roger, Ragnhild, og Marit og Geir Tore fra administrasjonen. 

Sted: Strandtorget, Nergård/Teams 

 

1. Årsmøtesaker 
a. Godkjenning av regnskap 

Vedtak: Styret godkjenner fremlagte årsregnskap og legger dette frem for årsmøtet. 

b. Godkjenning av budsjet 

Vedtak: Det er ikke gjort vedtak som vil endre klubbens inntekter eller kostnader vesentlig. Det 
er knyttet usikkerhet til mange poster, herunder: 

- Håndtering av møkk 
- Høy 
- Hestemateriellet og mulige aktiviteter basert på dette 
- Krav fra offentlige myndigheter 
- Vedlikehold, både av ridebunner, bygninger og maskinpark 
- Utvikling Lønnskostnader 

På basis av dette legger styret årets regnskap til grunn som budsjett for 2024. Forslaget 
legges frem for årsmøtet. 

c. Godkjenning av årsberetning 

Vedtak: Styret vedtar fremlagt årsberetning og legger denne frem for årsmøtet. 

d. Lagets lov – ny lovnorm vedtat av NIF 
Idretsforbundet har vedtat en ny lov, «Nifs lov» og klubben må oppdatere lagets lov 
i henhold �l denne. 
 

Vedtak: Styret legger frem for årsmøtet følgende forslag til vedtak: Årsmøtet gir styret 
fullmakt til å foreslå endringer i klubbens lov slik at denne er i tråd med ny lov vedtatt av NIF. 

 
e. Ny valgkomite 

Vedtak: Styret foreslår følgende medlemmer i valgkomiteen:  

Nina Olsen, Ragnhild Wold, Miriam Bait og Ann-Kristin Haukland. 

Det gjenstår å avklare med de foreslåtte medlemmene hvorvidt de er villige til å stille. Dette 
søkes avklart innen årsmøtet. Ragnhild Wold ble permittert i denne saken.  

 

f. Re-organisering av klubbens dri� i (oppfølging av sak fra årsmøtet 2023) 

Styret har i løpet av året fulgt opp forrige årsmøtes vedtak om å se på klubbens 
organisering. TRSO er en av de største rytersportsklubbene i landet og et av de aller 



største idretslagene i Nord-Norge. Klubbens omfang og kompleksitet, spesielt med 
tanke på stadig økende krav fra offentlige myndigheter �l etersyn og godkjenninger 
gjør det krevende å drive klubben i stor grad på dugnad. 

Styret har set �l andre klubber og hat dialog med krets og kommune om alterna�ve 
måter å organisere seg på. Et alterna�v som er på bordet er å skille anlegg og 
klubbdri�, samt at man ser på muligheten for å få Tromsø Kommune inn på eiersiden 
av anlegget. 

Saken er omfatende og ikke ferdigs�lt. 

Vedtak: Styret ber Årsmøtet om å anmode det nye styret om å prioritere arbeidet med å se på ny 
organisering av klubben, herunder en omorganisering hvor klubb og anlegg skilles fra hverandre. 
Beslutning i denne saken fattes i et ordinært eller ekstraordinært årsmøte. 

g. Justering av medlemsavgi� 
Vedtak: NRYF og lokal krets har økt sine avgifter. 
Styret foreslår følgende justering av medlemskontingenter: 

- Voksen: Fra 810,- til 850,- 
- Barn  Fra 560,- til 590,- 
- Familie  Fra 1.400,- til 1.500,- 

Familiekontingent justeres til å omfatte inntil 5 personer i samme husstand. 

h. Innkommne saker fra medlemmer �l årsmøte: 
Styret har gåt gjennom innkomne saker �l årsmøtet. Noen av sakene er allerede 
behandlet av styret og informert om i ulike fora. Det er ingen av sakene som ikke er 
behandlet av styret som krever beslutning av årsmøtet. 

Vedtak: Styret vil bruke medlemmene sin tid til å informere om styrets behandling av disse 
sakene i årsmøtet. 

2. Poli�atestansvarlig 
Rideskolesjefen var frem �l 31.12 2023 ansvarlig for poli�atester. Dete er ikke 
oppdatert eter årsski�et. Styret foreslår at daglig leder er ansvarlig 

Vedtak: Styret vedtar at daglig leder er ansvarlig for politiattester, med Rideskolesjef som 
vara. Oppgavene inkorporeres som en del av stillingen(e).  

3. Avskrivningsplan 
Styreleder og daglig leder har vært i kontakt med regnskapsfører og revisor vedrørende 
bokførte verdier av selskapets eiendeler og avskrivningsplanen. 
 
Bokført verdi av byggene klubben eier er vesentlig lavere enn takst og det vil være mulig å 
reversere en del av de foretate avskrivningene. Det er foretat en takst og teknisk 
verdivurdering på klubbens bygninger i mars 2024. Teknisk verdivurdering viser en samlet 
sum på kr 8 603 400,-, markedsverdi antas �l å være høyere. Til sammenligning er den 
balanseførte verdien på byggene kr 3 005 694,- 
 
Resultatet av dete vil være at vi kan reversere kr 1 472 087,- i avskrivninger i 2023. 
 
 



 
Basert på dagens tekniske �lstand, �ltenkt vedlikehold og klubbens bruk av bygningene er det 
vurdert �l at dri�smidlene listet opp over har en gjenværende økonomisk leve�d for klubben 
på minst 25 år.  Erfaringer knytet �l andre bygg på eiendommen viser at det er vesentlig 
lengre leve�d enn det som er sat opp i den opprinnelige avskrivningsplanen. For eksempel er 
dri�sbygning med antat byggeår i 1950 fortsat i bruk som husdyrrom og forlager. 
 
Vedtak: 
 
Styret vedtar å endre avskrivningsplan/leve�d iht tabell under. 
 

 

 

 


